
Protokół Nr 7 i 8/2015 

 

ze wspólnego posiedzenia Komisji  Samorządowej  Rady Miasta Ostrowca Św-kiego 

i Komisji ds. Rodziny Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 18 marca 2015 r.  godz. 15.00 

 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Samorządowej RM  - Kamil Długosz. 

Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Komisji ds. Rodziny RM – M. Woźnicka – Kuzdak. 

 

1. Lista obecności – w załączeniu. 

2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 
Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zaopiniowanie projektów uchwał  

na sesję Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego w dniu 19 marca  

2015 r., w sprawie:  

 

- zm. uchwałę w sprawie Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie 

Ostrowiec Świętokrzyski na 2015 r.   

 

 

 

 

 

 

 

 

- Przewodniczący Komisji Samorządowej 

RM – p. Kamil Długosz otworzył 

posiedzenie komisji, stwierdzając quorum  

na podstawie listy obecności. (w załączeniu 

do protokołu)  

 

- Przewodnicząca Komisji ds. Rodziny RM -

- p. Marta Woźnicka – Kuzdak otworzyła 

posiedzenie komisji, stwierdzając quorum 

na podstawie listy obecności. (w załączeniu 

do protokołu)  

 

Na wniosek Przewodniczącego Komisji 

Samorządowej RM – p. K. Długosza - 

jednogłośnie „za” przegłosowano zmianę 

porządku obrad komisji. 

 

 

 

 

 

 

Obecny na posiedzeniu komisji – Naczelnik 

Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 

UM – p. J.B. Malinowski przedstawił 

uzasadnienie do przedmiotowego projektu 

uchwały. Naczelnik powiedział, że zmiana 

uchwały związana jest ze zwiększeniem 

planu finansowego o środki niewyko-

rzystane w 2014 r. o kwotę 798.243 zł. 

pochodzące z opłat za korzystanie  

z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoho-

lowych. W dniu 3 marca 2015 r. zmiany 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- zm. uchwałę w sprawie Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

na lata 2015 – 2017. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- szczegółowych warunków przyzna-

wania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

zostały pozytywnie zaopiniowane przez 

Gminną Komisję Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Ostrowcu 

Świętokrzyskim.   

 

Komisja Samorządowa RM jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do  

protokołu). 

 

Komisja ds. Rodziny RM jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu). 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw 

Społecznych UM – p. J.B. Malinowski 

powiedział, że zmiana uchwały wynika  

ze zwiększenia planu finansowego o środki 

niewykorzystane w 2014 r. tj. o kwotę  

75 tys. zł pochodzące z opłat za korzystanie  

z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoho-

lowych. W dniu 3 marca 2015 r. zmiany 

zostały pozytywnie zaopiniowane przez 

Gminną Komisję Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Ostrowcu 

Świętokrzyskim.   

Obecna na posiedzeniu komisji 

Przewodnicząca Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w Ostrowcu Świętokrzyskim – p. Małgorzta 

Kraus powiedziała, że dużym problem na 

terenie naszego miasta są miejsca, w których 

młodzież może zaopatrywać się w tzw. 

„dopalacze”. Wszystkim  wiadomo, gdzie 

takie punkty się znajdują, lecz prawo polskie 

jest w tym zakresie niedoskonałe i niestety 

nie za wiele da się zrobić w tym zakresie.  

 

Komisja Samorządowa RM jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do  

protokołu). 

 

Komisja ds. Rodziny RM jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu). 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Ostrowcu Świętokrzyskim-  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze  

w miejscu zamieszkania, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia 

od opłat, jak również trybu ich 

pobierania.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

p. Stanisław Fiolik przedstawił uzasadnienie 

do przedmiotowego projektu uchwały. Pan 

Fiolik powiedział, że z ukształtowanej, 

ostatniej linii orzecznictwa sądowo – 

administracyjnego wynika, że ustalenie 

kwoty odpłatności za omawiane usługi,  

w tym wysokości kosztów świadczenia tych 

usług, stanowiącej podstawę do naliczenia 

tej odpłatności, należy do kompetencji rady 

gminy. Wobec powyższego, niniejszą 

uchwałą Rada Miasta ustala ogólne koszty 

świadczenia poszczególnych form usług 

opiekuńczych, które do tej pory ustalał 

Prezydent Miasta w drodze zarządzenia. 

Uchwała zwalnia z opłaty za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze usługobiorców, których 

miesięczny dochód lub dochód na osobę  

w rodzinie, pozostały po pokryciu opłaty za 

te usługi oraz innych niezbędnych, 

udokumentowanych opłat i wydatków, 

związanych z utrzymaniem mieszkania lub 

ze stanem zdrowia, będzie niższy niż 50% 

kryterium dochodowego osoby samotnie 

gospodarującej, określonego ustawą  

o pomocy społecznej. Uchwała nie zmienia 

dotychczas ustalonych przedziałów 

procentowych dotyczących dochodów 

usługobiorców, ani procentowych 

wskaźników odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, co stanowią tabele – załączniki 

numer 1 i 2 do uchwały. Pozostałe 

postanowienia uchwały mają charakter 

porządkujący i uściślający dotychczasowe 

uregulowania dot. odpłatności za usługi  

opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze.  

 

Komisja Samorządowa RM jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do  

protokołu). 

 

Komisja ds. Rodziny RM jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu). 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski; 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Biorący udział - w posiedzeniu Komisji 

Samorządowej RM -  Naczelnik Wydziału 

Infrastruktury Komunalnej UM –  

p. Krzysztof Kowalski przedstawił 

uzasadnienie do przedmiotowego projektu 

uchwały. Naczelnik wyjaśnił, że art.11 

ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o ochronie 

zwierząt stanowi, że gmina ma obowiązek 

zapewnienia opieki bezdomnym zwie-

rzętom. Rada Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego wypełniając w/w 

obowiązek określa w drodze uchwały 

program opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdo-

mności zwierząt na terenie Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski obejmujący  

przede wszystkim: zapewnienie bezdomnym 

zwierzętom miejsca w schronisku dla 

bezdomnych zwierząt, opiekę nad wolno 

żyjącymi kotami (dokarmianie), odławianie 

bezdomnych zwierząt, obligatoryjną 

sterylizację albo kastrację zwierząt  

w schroniskach dla zwierząt, poszukiwanie 

właścicieli dla bezdomnych zwierząt, 

usypianie ślepych miotów, wskazanie 

gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia 

miejsca dla zwierząt gospodarskich, 

zapewnienie całodobowej opieki 

weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń 

drogowych z udziałem zwierząt. Pan 

Kowalski dodał, że narastający problem 

niekontrolowanego przyrostu populacji 

zwierząt domowych, w szczególności psów  

i kotów, powoduje, że przyjęcie 

przedmiotowego programu i jego realizacja 

w latach kolejnych jest działaniem 

koniecznym. Naczelnik Kowalski 

poinformował członków komisji, że w/w 

program zawiera nowy element, jakim jest 

karta adopcyjna. Radna Marta Woźnicka – 

Kuzdak zwróciła się z zapytaniem  

do Naczelnika Krzysztofa  Kowalskiego –  

w jaki sposób można zarejestrować 

społecznego opiekuna kotów? Naczelnik 

odpowiedział, że osoba chętna do pełnienia 

takiej roli, powinna zgłosić się do Wydziału 

Infrastruktury Komunalnej UM  

i wypełnić stosowną deklarację w zakresie 

sprawowania opieki nad wolno żyjącymi 

kotami na terenie miasta Ostrowca 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Świętokrzyskiego. Społeczny opiekun 

zwierząt pobiera również - w określonych 

odstępach czasu  - karmę dla zwierząt  

od pracowników wydziału.  

Radny Wł. Sajda  poprosił Pana Kowa-

lskiego o potwierdzenie lub zaprzeczenie,  

że opieka weterynaryjna nad zwierzętami 

bezdomnymi  została ponownie powierzona 

lecznicy weterynaryjnej w Szewnie? 

Naczelnik powiedział, że Gmina w ramach 

przedmiotowego programu zapewnia opiekę 

weterynaryjną dla zwierząt, przed 

przewiezieniem ich do schroniska. 

Realizacja usług polega na obserwacji 

zwierząt, przeprowadzeniu badań ogólnego 

stanu zdrowia, obserwacji w kierunku 

wścieklizny, uśmiercania bezdomnych 

zwierząt w prawnie uzasadnionych 

przypadkach i powierzona została lecznicy 

weterynaryjnej w Szewnie. Naczelnik dodał, 

że umowa z lecznicą weterynaryjną 

obejmuje również świadczenie całodobowej 

gotowości do opieki weterynaryjnej  

w przypadkach zdarzeń drogowych  

z udziałem zwierząt. Następnie głos zabrał 

Radny A. Głąb i poprosił o wskazanie 

uregulowania prawnego dla karty 

adopcyjnej stanowiącej załącznik  

do niniejszego programu. Naczelnik 

Kowalski odpowiedział, że niestety  

nie może takiego umocowania wskazać, 

ponieważ w/w karta została opracowana 

przez pracowników wydziału w celu 

ułatwienia identyfikacji danego zwierzęcia  

i stanowi ona gwarant obowiązków 

właścicieli wobec zwierząt. Naczelnik 

dodał, że karta adopcyjna jest trochę 

zabezpieczeniem na wyrost. Radny A. Głąb 

zapytał następnie – w jaki sposób zwierzęta 

bezdomne są wyłapywane i czy jest to 

robione „humanitarnie”? Pan K. Kowalski 

odpowiedział, że odławianiem bezdomnych 

zwierząt na terenie Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski zajmuje się Zakład Usług 

Miejskich, a jest to przeprowadzane pod 

ścisłą kontrolą pracownika Wydziału 

Infrastruktury Komunalnej UM. Osoby 

które dokonują wyłapywania bezdomnych 

zwierząt są odpowiednio przeszkoleni  

w tym zakresie i dbają o to, aby całe 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- likwidacji Publicznej Szkoły 

Podstawowej Nr 8 im. Kawalerów 

Orderu Uśmiechu w Ostrowcu 

Świętokrzyskim, ul. Górna 3; 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- likwidacji Publicznej Szkoły 

Podstawowej Nr 11 w Ostrowcu 

Świętokrzyskim, ul. Ferdynanda Focha; 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

zdarzenie było jak najmniej przykre  

w skutkach dla zwierząt. Radny Wł. Sajda 

zapytał – dlaczego w Ostrowcu nie odbywa 

się chipowanie bezdomnych psów i kotów? 

Naczelnik odpowiedział, że problem nie 

tkwi w samym wykonywaniu chipowania, 

tylko – w rodzaju danych umieszczonych na 

tym chipie. Na ten moment działalność taka 

jest wstrzymana i nie dokonuj się jej  

w całym kraju. Radny D. Kaszuba zwrócił 

się z zapytaniem do Naczelnika K. Kowa-

lskiego - czy w przedmiotowym programie 

nie można zawrzeć zapisów odnośnie 

utrzymania porządku na placach zabaw - 

jeżeli chodzi o wyprowadzanie psów? 

Naczelnik K. Kowalski odpowiedział, że na 

dzień dzisiejszy nie ma takiej możliwości.  

Na tym dyskusję zakończono.  

 

Komisja Samorządowa RM jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do  

protokołu). 

 

Komisja Samorządowa RM w głosowaniu, 

stosunkiem głosów: 4 – za, 3- przeciw,  

przy braku głosów wstrzymujących się 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu). 

 

Komisja ds. Rodziny RM w głosowaniu, 

stosunkiem głosów: 4 – za, 3 przeciw,  

przy braku głosów wstrzymujących się  

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu). 

 

Komisja Samorządowa RM w głosowaniu, 

stosunkiem głosów: 5 – za, 2 - przeciw,  

przy braku głosów wstrzymujących się 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu). 

 

Komisja ds. Rodziny RM w głosowaniu, 

stosunkiem głosów: 4 – za, 3- przeciw,  

przy braku głosów wstrzymujących się  

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- likwidacji Publicznej Szkoły 

Podstawowej Nr 12 im. Jana Pawła II  

w Ostrowcu Świętokrzyskim, ul. 

Bałtowska 336a; 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- likwidacji Publicznego Gimnazjum  

Nr 2 z Oddziałami Integracyjnymi  

i Sportowymi im. Ryszarda 

Kaczorowskiego w Ostrowcu Święto-

krzyskim, ul. Polna 56; 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- zm. uchwałę w sprawie ustalenia 

regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Gminę Ostrowiec 

Świętokrzyski;  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

protokołu). 

 

Komisja Samorządowa RM w głosowaniu, 

stosunkiem głosów: 4 – za, 3- przeciw,  

przy braku głosów wstrzymujących się 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu). 

 

Komisja ds. Rodziny RM w głosowaniu, 

stosunkiem głosów: 4 – za, 3 przeciw,  

przy braku głosów wstrzymujących się  

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do protokołu 

 

Komisja Samorządowa RM w głosowaniu, 

stosunkiem głosów: 5 – za, 2 - przeciw,  

przy braku głosów wstrzymujących się 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu). 

 

Komisja ds. Rodziny RM w głosowaniu, 

stosunkiem głosów: 4 – za, 3- przeciw,  

przy braku głosów wstrzymujących się  

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu). 

 

Obecny na posiedzeniu komisji Naczelnik 

Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 

UM – p. J.B. Malinowski przedstawił 

uzasadnienie do przedmiotowego projektu 

uchwały. Pan Malinowski powiedział,  

że zmiana przedmiotowej uchwały 

podyktowana jest potrzebą zwiększenia 

środków finansowych na specjalny fundusz 

nagród w przyjmowanym corocznie 

budżecie ponad minimalny 1%-owy limit 

planowanych rocznych wynagrodzeń 

osobowych, z przeznaczeniem na wypłaty 

nagród organów prowadzących szkoły  

i dyrektorów szkół, który to limit znajdował 

się w dotychczas obowiązującym §17 ust.2 

Regulaminu. Ponadto, w §20 pkt. 3 

rozszerza się kryteria przyznawania nagród.   

 

Komisja Samorządowa RM jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- zm. uchwałę w sprawie Statutu Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski;  

 

 

 

 

 

 

 

 

- zm. podział miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego na okręgi wyborcze  

w wyborach do Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego; 

 

 

 

 

 

 

- zm. uchwałę w sprawie podziału miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego na stałe 

obwody głosowania, ustalenia ich 

numerów, granic oraz siedzib 

obwodowych komisji wyborczych; 

 

 

 

 

 

- w sprawie utworzenia odrębnych 

obwodów głosowania w wyborach 

Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej;  

 

 

 

 

 

 

 

 

- przyjęcia „Planu pracy Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego na 2015 r.”; 

 

protokołu). 

Komisja ds. Rodziny RM jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu). 

 

Komisja Samorządowa RM jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do  

protokołu). 

 

Komisja ds. Rodziny RM jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu). 

 

Komisja Samorządowa RM jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do  

protokołu). 

 

Komisja ds. Rodziny RM jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu). 

 

Komisja Samorządowa RM jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do  

protokołu). 

 

Komisja ds. Rodziny RM jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu). 

 

Komisja Samorządowa RM jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do  

protokołu). 

 

Komisja ds. Rodziny RM jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu). 

 

 

Komisja Samorządowa RM jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

II. 

 

 

 

 

 

 

III. 

 

 

 

 

 

 

 

- oddalenia protestu wyborczego 

dotyczącego wyborów do Rady Osiedla 

„GUTWIN”; 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sprawozdanie z realizacji Programu 

współpracy Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w 2014 r. ; 

 

 

Sprawy różne.  

 

 

 

protokołu). 

 

Komisja ds. Rodziny RM jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu). 

 

Przewodniczący Komisji Samorządowej 

RM – p. Kamil Długosz przypomniał,  

że w wyniku poczynionych ustaleń Komisja 

Samorządowa RM na posiedzeniu w dniu  

5 marca 2015 r. jednogłośnie stwierdziła,  

że przedmiotowy protest wyborczy z dnia  

19 lutego 2015 r. nie skutkuje koniecznością 

unieważnienia wyborów Rady Osiedla 

„Gutwin”. Wynikiem w/w stanowiska 

komisji jest projekt uchwały w sprawie 

oddalenia protestu wyborczego dotyczącego 

wyborów do Rady Osiedla „Gutwin”. 

 

Komisja Samorządowa RM w głosowaniu, 

stosunkiem głosów: 6 – za, przy jednym 

głosie wstrzymującym się i przy braku 

głosów przeciwnych, pozytywnie zaopinio-

wała przedmiotowy projekt uchwały.  

(w załączeniu do protokołu). 

 

 

Członkowie Komisji Samorządowej RM 

przyjęli do widomości przedłożone 

sprawozdanie. (w załączeniu do protokołu) 

 

 

 

 

 

Nie rozpatrywano żadnych spraw różnych.  

 

Na tym posiedzenie Komisji Samorządowej 

i Komisji ds. Rodziny Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego zakończono  

o godz. 15.52. 

 

 
Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono.  

Termin następnego posiedzenia: do ustalenia. 

 

Protokołowała:                                          Przewodniczyli: 

 

Eliza Kaniewska                                                                          Kamil Długosz   

    Marta Woźnicka Kuzdak 


